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Trzydziesta piąta w tej kadencji sesja Rady Miejskiej odbyła się 14 kwietnia
2021. W zdalnych obradach udział wzięło 11 radnych. Sesję poprowadził jej
przewodniczący Czesław Woźniak. Obrady były transmitowane poprzez stronę
internetową miasta.

 Tuż po otwarciu sesji jej przewodniczący w imieniu samorządu i Rady Miejskiej złożył
radnym Januszowi Sokolińskiemu i Krzysztofowi Cybulskiemu kondolencje i wyrazy
głębokiego współczucia z powodu śmierci ich ojców. Pierwsza podjęta uchwała dotyczyła
zmian w budżecie miasta Darłowo. Zwiększono dochody o 970 zł i wydatki 43.970 zł.
Ponadto przeniesiono kwotę 118.271zł wynikłą z oszczędności na zadaniu budowy ulicy R.
Traugutta na nowe zadanie „Budowa nawierzchni ulicy Księżnej Anny” realizowane w
ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Zmiana w tegorocznym budżecie
miasta umożliwiła przekazanie 30.000 zł gminie Darłowo z przeznaczeniem na
opracowanie dokumentacji projektowej budowy ciągu pieszo -rowerowego na drodze
krajowej 37 na odcinku z Darłowa do Ruska Inwestycja ta ma być realizowana wspólnie
przez państwo, gminę i miasto Darłowo.

Następnie uchwalono nowy miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla
jednostki strukturalnej C-Darłówko Wschodnie obszar C9. Zmiana planu umożliwi Hotelowi
„Apollo” i innym potencjalnym inwestorom na rozbudową bazy hotelowo -turystycznej, co
jak podkreślił Arkadiusz Klimowicz – włodarz Darłowa przyczyni się do zwiększenia
zatrudnienia oraz większego wpływu podatków do kasy miasta.

Dalej stosowną uchwałą przyjęto sprawozdanie z realizacji w 2020 roku zadań zakresu
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wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej realizowanej przez MOPS. Kolejna podjęta
uchwała dotyczyła przyjęcia „Sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy
Społecznej w Darłowie za 2020 rok”. Podobnie jak poprzednie uchwały jednomyślnie
przyjęto sprawozdanie z realizacji „Programu wspierania Miasta Darłowo z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2020”.

W związku z przygotowaniami do letniego sezonu kąpielowego uchwalono pakiet uchwał
dotyczących organizacji strzeżonych kąpielisk na darłowskich plażach wschodniej i
zachodniej. Ich organizacja będzie niemal taka sama jak w bezpiecznym roku ubiegłym.

W ramach dyskusji i odpowiedzi na pytania radnych zabrał głos burmistrz Darłowa. Z
uwagi na małą ilość szczepień przeciwko Covidowi 19 wykonanych do tej pory w Darłowie
Arkadiusz Klimowicz wspólnie z posłem do Parlamentu Europejskiego Bartoszem
Arłukowiczem interweniowali u wojewody w sprawie utworzenia drugiego punktu
szczepień. Mieszkańcy Darłowa, aby się zaczepić musieli wyjeżdżać do Dąbek, Jarosławca,
Sławna i Malechowa, co jest bardzo uciążliwe szczególnie dla osób starszych i
niepełnosprawnych. Mamy nadzieję, że wkrótce drugi punkt szczepień przeciwko Covidowi
19 zostanie otwarty i zwiększy się liczba osób zaszczepionych. Ze względu na
zachorowanie na Covid 19 czwórki urzędników darłowskiego ratusza w dalszym ciągu
będą obowiązywały obostrzenia w załatwianiu spraw. Można je załatwiać telefonicznie i
poprzez skrzynkę podawczą. Za te utrudnienia burmistrz Darłowa przeprosił mieszkańców.

Dalej gospodarz Darłowa poinformował, że prowadzone inwestycje takie jak budowa ulicy
R. Traugutta i łącznika ulicy Nadmorskiej z Marynarską przebiegają w dobrym tempie a
specjaliści od inwestycji szukają różnych źródeł w celu pozyskania kolejnych funduszy na
nowe prorozwojowe inwestycje. Na pytanie radnego z Darłówka Pawła Breszki. jakie są
przewidywania co do przebiegu sezonu letniego Arkadiusz Klimowicz jest w tej ważnej
sprawie optymistą. Rosnąca liczba osób zaszczepionych i duża ilość rezerwacji wskazują
na pomyślny przebieg sezonu letniego. Natomiast zapewne będą ograniczenia w
organizacji imprez masowych takich jak np. Festiwal Media i Sztuka. Darłowo ma
przygotowaną kampanię reklamującą walory turystyczne naszego wybrzeża i już realizuje
te plany.


